






E. Plural –

Πληθυντικός 

a) προσθέτοντας την κατάληξη

-s
river – rivers

house – houses 

d) ουσιαστικά σε –f ή – fe

παίρνουν –ves
leaf – leaves

wife – wives 

b) τα ουσιαστικά που λήγουν 

σε s, x, z, ch, sh παίρνουν την 

κατάληξη -es

bus – buses

wish – wishes

watch – watches

box – boxes 

quiz – quizzes 

e) Μερικά ανώμαλα ουσιαστικά 

woman - women

man - men

child - children

tooth - teeth

foot - feet

person – people

mouse – mice

potato - potatoes

tomato – tomatoes

ενώ άλλα δεν μεταβάλλονται στον 

πληθυντικό
sheep - sheep

fish - fish

deer - deer

species - species

c) τα ουσιαστικά που λήγουν 

σε σύμφωνο και y μετατρέπουν το 

y σε i και παίρνουν -es οπότε 

καταλήγουν σε -ies. 

party – parties

city – cities 


